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Nariadenie, ktoré okrem vlády nebral nikto na Slovensku vážne, vláda radšej preventívne zrušila a

deklarovala tak svoju dobrú vôľu a ústupok občanom. Reč je o tom, že „odborníci“ chceli Slovákom zakázať

stretnúť sa počas Vianoc s rodinou. A keďže väčšina obyvateľov nad tým už len rezignovane mávla rukou a

zatelefonovala rodičom, že na sviatky určite aj tohto roku prídu, neostávalo vláde iné, ako pôvodné

uznesenie o zákaze vianočných návštev zrušiť. Aj samotní členovia vlády sa totiž čudovali, čo to vlastne

chceli Slovákom zakázať. Spomenuli síce niečo o maximálnom počte osôb pri zhromažďovaní, ale… Kto by

sa tým vôbec zaoberal, keď minister hospodárstva Richard Sulík tvrdí, že rozhodnutia „odborníkov“

ohľadom covidu už nebude brať vážne? Samotní členovia konzília sa ohradili, že oni teda rozhodne nikomu

zákaz návštev počas Vianoc nenavrhli a nie je fér hádzať to na nich. Kto je za tento absurdný návrh osobne

zodpovedný teda nevieme, ale prijala ho naša vláda.

Minister Richard Sulík počas týždňa kritizoval jedna radosť. A keďže aktuálne na Slovensku nikto poriadne

nevie, aké prevádzky môžu byť otvorené, zjednodušil a vysvetlil to takto: „Všetko môžu otvoriť,

vyhláška nie je Písmo sväté.“ Jednu vec však vie na sto percent aj minister hospodárstva. Reštaurácie

ostávajú zatvorené. A to aj napriek tomu, že v rámci celej Európy má iba Slovensko zákaz konzumácie v

reštauráciách.

Nás doteraz viac ako zatvorené reštaurácie trápili bohoslužby iba pre očkovaných v počte 30 osôb. Ale keďže

člen slovenskej vlády tvrdí, že vyhláška nie je Písmo sväté, predpokladáme, že čoskoro sa na to odvolá aj

Konferencia biskupov Slovenska a dovolí vrátiť sa do kostola všetkým, ktorí chcú.

Počas týždňa sa naša vláda pochytila aj so záchranármi. Tí sa rozhodli prísť pred parlament a poďakovať sa

poslancom za nízke platy a nenaplnené sľuby. Vláda dvoch z nich kvôli porušeniu zákazu zhromažďovania

na pár hodín posadila do cely a pohrozila im pokutou. Člen vlády Boris Kollár sa veľkodušne ponúkol, že to

namiesto záchranárov zaplatí on, ako súkromná osoba. Záchranári to odmietli, rovnako ako pokus Róberta

Kaliňáka právne ich zastupovať. Minister vnútra Roman Mikulec následne záchranárom poďakoval, že sa

postavili proti tomu, aby sa z „incidentu“ stala politická téma. Pošuškáva sa, že najznámejší autori
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absurdných drám si od tohto dňa budú chodiť po inšpiráciu na Slovensko.

A kým média tzv. hlavného prúdu riešili záchranárov v cele, minister obrany Jaroslav Naď nenápadne

informoval, že Slovensko by malo uzavrieť so Spojenými štátmi dohodu o obrannej spolupráci. Na prvé

počutie ide o „úplne štandardnú medzinárodnú dohodu,“ ako vyhlásil minister Naď. My vám však

pripomenieme, že rokovania o obrannej spolupráci s Amerikou začala ešte minulá vláda, nakoniec však z

toho nič nebolo. Rokovania sa totiž zastavili po správe, že prijatie takej dohody by ohrozilo našu suverenitu.

Ak ste ešte nepochopili, o čo v tomto prípade ide, vysvetlí vám to analytik Eduard Chmelár. „Priatelia, toto
je vážna vec. Možno jedna z najdôležitejších v histórii tohto štátu. Ak dovolíme schválenie
tejto zmluvy, ktorá nemá iný cieľ, ako dostať sem vojakov USA pod akoukoľvek zámienkou – už
ich odtiaľto tak ľahko nedostaneme.“ Alebo to môžeme hypoteticky povedať aj takto: ak by niekto

niekedy chcel vojnu s Ruskom, slovenské územie by mu prišlo vhod…

Veľa sa hovorilo aj o reforme nemocníc. Predseda Lekárskeho odborového združenia Peter Visolajský si

myslí, že reforma je pre slovenské zdravotníctvo nebezpečná a nepozdávala sa ani predstaviteľom miest

a samospráv. Na ich stranu sa postavil aj Boris Kollár a jeho strana Sme rodina. Vláda však reformu aj tak

schválila a Visolajský sa teraz ešte pokúša stretnúť s prezidentkou Zuzanou Čaputovou a zistiť, či aj tento

problém „vníma citlivo“. Dovtedy sa môžu Slováci upokojovať aspoň tým, že prvé reálne zmeny v praxi by

pocítili v nemocniciach až v roku 2024.

Očkovaný, neočkovaný, ak máš viac ako 60 rokov, budeš sedieť doma. Toto vyhlásil minister financií Igor

Matovič s tým, že chce chrániť starších ľudí pred omikronom. Agentúra Reuters síce priniesla výpoveď

juhoafrickej lekárky Angelique Coetzeeovej, predsedníčky Juhoafrickej lekárskej asociácie, o tom, že

omikron má len veľmi mierne príznaky a nepáči sa jej šírenie paniky, ale Matovič si to radšej overil u

slovenských „odborníkov“.

Koľko vakcín je dosť? Priemerný Slovák by ich mohol zvládnuť do roka aj štyri, pretože u nás dochádza

k zmene v očkovacej politike a na tretiu dávku si môžu záujemcovia prísť už po troch mesiacoch od podania

druhej. A kto by si po svoju dávku neprišiel, tomu premiér Eduard Heger odkazuje: „Smer je zadaný a

ideme po ňom.“ Po povinnom očkovaní. Po tom, ktoré bolo ešte v lete na Slovensku hoaxom. Zaujímavé



bude sledovať, akým spôsobom sa ho vláda pokúsi presadiť. Ak totiž bude trvať na očkovaní vybraných

profesií, ako napríklad zdravotníkov, riskuje ďalšiu vlnu odchodov personálu z už i tak poddimenzovaného

rezortu. Pravdepodobnejším sa teda javí scenár donútenia seniorov, z ktorých sa stále dosť nenechalo

podplatiť ani lotériou, ani Matovičovým príspevkom. Mimochodom, vedeli ste, že Rada Európy rozhodla

ešte 27. januára 2021 v rezolúcii č. 231 o zákaze ustanovenia povinnosti očkovania členským štátom?

Spomínaný dokument nájdete tu: https://pace.coe.int/en/files/29004/html.

Podľa tohto dokumentu musia štáty zabezpečiť, aby ich občania boli informovaní o tom, že vakcíny nie sú

povinné a že nikto nebude pod politickým, sociálnym či akýmkoľvek iným nátlakom, aby sa dal očkovať, ak

si to neželá (bod 7.3.1). Ďalej hneď nasledujúci bod 7.3.2. ukladá štátom, aby zabezpečili, že nikto nebude

diskriminovaný preto, že nie je očkovaný kvôli potenciálnym zdravotným rizikám či preto, že si to neželá…

Želá si táto vláda zvýšenie preferencií Roberta Fica do výšok, o ktorých ani on sám nesníva? Zrejme áno,

inak by sa nemohlo stať, že krátko pred ohláseným protestom Smeru proti vláde a prezidentke ho zadržali a

predviedli na políciu. Po dvoch hodinách Fico spokojne odišiel a internet explodoval prejavmi sympatií aj od

ľudí, ktorí mu doteraz nevedeli prísť na meno. Naozaj si niekto z vládnej moci myslel, že toto je dobrý

nápad? Ak by sme azda nechceli pochybovať o zdravom rozume kompetentných, pripomeňme len, že nám

chceli zrušiť Vianoce. Zadržanie Fica tak už azda nikoho neprekvapilo.

Ilustračné fotografie – flickr.com, picryl.com, pixabay.com, stocksnap.io,
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